
 

 

S T Y R E L S E M Ö T E  
 

Styrelsemöte Jönköpings Brukshundklubb, 2023:4 
 
Tidpunkt: 11 april 2023, kl. 18.30  
Plats: Klubbstugan, JBK   
Närvarande: Johan Bengtsson, Joachim Nilsson, Karin Nyberg Kind, Sara Finnigan, 

Patrik Öjhage, Inge Svensson, Pernilla Freij 
Frånvarande:  Camilla Erixon 
 

 

§ 1. Johan Bengtsson, styrelsens ordförande öppnade mötet. 

 

§ 2.  Joachim Nilsson valdes till protokollförare 

 

§ 3.  Till justerare valdes Lena Nilsson och Patrik Öjhage 

 

§ 4.  Dagordningen godkändes med tillägg Årsplanering under övrigt 

 

§ 5.  Föregående mötes protokoll samt beslutslogg gicks igenom 

 

Rapportering 

§ 6. Rapportering från distriktets fullmäktigemöte 

• Johan redogjorde kort för mötet och om distriktets brukssatsning med bl.a. förslag 

på läger. 

• Membersite fungerar inte som det ska och flera klubbar i distriktet har annonserat 

detta en längre tid. 

 

§ 7. Ekonomirapportering 

Kassören gick igenom ekonomiska rapporter 

 

§ 8. Rapportering vaktmästartjänsten 

• Medarbetarsamtal har hållits 

• AH efterfrågar mål för sitt arbete 

• Utvecklingsplan 

o Brandskyddsutbildning – finns beslut sedan tidigare 

o HLR – finns beslut sedan tidigare 



 

• Personlarmet aktiverat och registrerat 

• Rutiner för startrevolvrar är på gång. 

o Arkivering av kvitton etc. ska ingå i rutin 

 

§ 9. Information från arbetsutskottet 

• Nuvarande hemsida 

o Skicka in våra svar på frågorna som Camilla skickade ut 

 

• Större uppdatering behöver göras pga säkerhetsuppdateringar. 

Samtidigt kommer det rensas bort gamla protokoll så att vi endast har  

två år plus innevarande år presenterat på hemsidan. Om medlemmar efterfrågar 

protokoll äldre än så kommer de finnas på klubben 

 

Pågående ärenden 

 

§ 10. Diskussion/beslut Agilityplan/Söderplanen 

Underlag till beslut gicks igenom och diskuterades. 

 

B230411-1 Styrelsen beslutar med sex(6) mot en(1) att förlägga Agilityplanen på 

den yta som håller på att färdigställas bredvid Söderplanen. Underlag för beslutet 

finns som bilaga 1 till protokollet. 

 

Inge Svensson reserverar sig mot beslutet.  

 

§ 11. Avtal studiefrämjandet 

• Förslag på avtal/överenskommelse är framtaget och ska stämmas av gemensamt 

med Studiefrämjandet. 

 

§ 12. Kommunikation 

• Diskussion kring policy/regler för sociala medier fördes då vi har problem med 

otillbörliga inlägg på bl.a. klubbens facebooksida. 

• Kommunikationsgruppen har bett om träff med styrelsen för att få fram material 

till styrelsens nya sida på hemsidan. 

 

§ 13. Inköp av produkter till sektorer 

Draghundsektorn har inkommit med förfrågan om att inköpa en trehjulig sparksykel 

till en kostnad av 2000kr. Generellt har sektorerna satt en egen budget för året och 

inköp hanterar respektive sektor inom budget. I detta fall är kostnaden vad sektorn 

har i budget för 2023 och önskar därför få styrelsens godkännande på inköpet. 

 

Beslut:  Styrelsen godkänner inköpet. 



 

 

Övriga frågor 

 

§ 14. Fotokväll på klubben 

 Kommunikationsgruppen har kommit med förslag på fotokväll på klubben 13 eller 14  

maj. Önskemålet är att så många som möjligt i styrelsen är med på denna dag och att 

klubben kan stå för förtäring. 

 

Styrelsen är positiv till förslaget men överlåter till kommunikationsgruppen att boka in 

fotodagen och bjuda in till densamma. Styrelsemedlemmarna kommer, i så stor 

utsträckning som möjligt, att delta på fotodagen. 

 

Joachim får i uppdrag att meddela detta till kommunikationsgruppen. 

 

§ 15. Medlemsmöte i maj 

 Styrelsen beslutade att kalla till medlemsmöte den 13 maj kl. 10.00-12.00. 

 

Kallelse ska skickas ut senast den 13 april. 

Joachim ser till att kallelse skickas ut på mail till medlemmarna och att det läggs upp 

på hemsidan. 

 

§ 16. Årsplanering 

 Årsplaneringen tas upp på nästa möte. 

 
Nästa möte 
§ 17. Nästa styrelsemöte är den 9 maj kl 19.00 
 
 
 
Protokollet justeras; 
 
 
 
 
Joachim Nilsson – Sekreterare    Johan Bengtsson – Ordförande 
 
 
 
 
Patrik Öjhage – Ledamot     Lena Nilsson – Suppleant 
 
Detta protokoll har justerats och godkänts digitalt och saknar därför fysiska underskrifter.  
 


